



### Vanguard Crazy Hours™

Franck Muller brilliantly takes up a new challenge and extends its famous Vanguard™ collection by incorporating the Maison's most iconoclastic complication : Crazy Hours™. Powered by a movement structure composed of alternating concave and convex bridges, its spectacular dial interpreted through a range of pop-style contemporary shades features numerals appearing in an unconventional order. This combination of boldness and creativity sends a colourful avant-garde breeze blowing across the wrist, offering owners of these exceptional timepieces a whole new way of reading off the time.

Movement	FM 2800 CH. Self-winding mechanical movement. Diamètre 25.60 mm x Height 5.60 mm. 28'800 vibrations/hour. 42 hours power reserve. 203 components, 27 jewels. Movement decoration : Côtes de Genève and sunray brushing on the bridges and oscillating weight. Circular graining of both side of the bottom plate. Diamond polishing on the bridges. 24k gold bath and rhodium treatment. 24k gold finish on the engravings. Blued screws. Sunray brushing on the rolling barrel and ratchet.
Functions	Central jumping hour hand. Central minutes and seconds.
Case	Stainless steel. Width 44 mm x Length 53.7 x Height 13.70 mm. Water resistant up to 30 meters.
Dial	Brushed dial and applied Arabic numerals.
Bracelet/Strap	Hand-sewn alligator strap and folding buckle.



Franck Muller relève avec brio un nouveau défi et agrandit sa célèbre collection Vanguard™ en y intégrant la complication la plus iconoclaste de la Maison : la Crazy Hours™. Porté par une architecture de ponts tour à tour concaves ou convexes, décliné dans une palette de couleurs pop et contemporaines, son spectaculaire cadran présentant les chiffres dans un ordre non conventionnel fait souffler un vent de folie avant-gardiste et coloré sur les poignets. Une combinaison d'audace et de créativité, offrant une nouvelle façon de lire l'heure aux heureux porteurs de ces garde-temps d'exception.

Mouvement	FM 2800 CH. Mouvement mécanique à remontage automatique. Diamètre 25.60 mm x Hauteur 5.60 mm. 28'800 alternances/heure. 42 heures de réserve de marche. 203 composants, 27 rubis. Décoration du mouvement : Côtes de Genève et brossage soleil papier sur les ponts et la masse oscillante. Perlage des deux faces de la platine. Diamantage des biseaux sur l'ensemble des ponts. Bain or 24K et rhodiage des composants. Finition or 24K sur les gravures. Brossage soleil du roulement. Brossage soleil papier du tambour de barillet. Polissage à 45° et brossage soleil du rochet. Vis polies et bleuies.
Fonctions	Heures sautantes, minutes, secondes.
Boîtier	Acier inoxydable. Largeur 44 mm x Longueur 53.7 mm x Hauteur 13.70 mm. Étanche jusqu'à 30 mètres.
Cadran	Cadran brossé et chiffres arabes appliqués à la main.
Bracelet	Bracelet en alligator cousu main et boucle déployante.